
رئیس فدراسیون کشتی اظهارداشت: من به بودجه نقد دارم، 
اما همین که »صالحی امیری« جلوتر از هیات اجرایی بود یعنی 

قدرتمند و توانمند است . 
 انتخابات 

علیرضا دبیر در مجموع فوق العاده کمیته ملی المپیک گفت:  
امیدوارم در این جلسه هر حرفی و رأیی می دهم برای خدا باشد. 
در مجمع ۱۷ اسفند همه به من حمله کردند. اگر انتخابات همان 
موقع اسفند انجام می شد، شش ماه جلو بودیم. حرف کارشناسی 
باشد رأی می دهم. اگر من به هیات اجرایی  انتقاد دارم نقدم 
کارشناسی است. به من می گویند به قول خسروی وفا حرف ها 
را درست نمی گویم بالاخره من بچه جنوب شهر هستم. من در 
مورد صالحی امیری می گویم فقط » شأن« او حفظ شود. او ادامه 
داد: من به بودجه نقد دارم اما همین که »صالحی  امیری« جلوتر 
از هیات اجرایی بود یعنی قدرتمند و توانمند است . من از اعضای 
هیات اجرایی که برای ورزش تصمیم گرفتند؛ نه فدراسیون خود 
تشکر می کنم به ویژه از آنهایی که تلاش نکردند کشتی گیر و 
کاراته کا و شناگرش عضو کمیته ملی المپیک شود.  در ۱۰ دقیقه 

آینده رای گیری شود و همه دنبال کارمان برویم. دبیر سپس 
خطاب به سعیدی گفت: شانس آوردیم پاورپوینت خراب شد 

وگرنه نیم ساعت صحبت می کردید. 
 مجمع 

دبیر قبل از اتمام مجمع فوق العاده، سالن را ترک و بیان داشت: 
کارهای مهمتری دارم و باید جلسه را ترک کنم. تاریخ مدنظر من 
برای برگزاری مجمع همان تاریخ پیشنهادی »ساعی« بود و رای 
خودم را به همراه اسم به وزیر ورزش و صالحی امیری ارائه کردم. 
همچنین رئیس فدراسیون کشتی در جمع خبرنگاران گفت: 
آن زمان مجمع آنگونه تصمیم گرفت، اکنون هم باید بگیرد اما 
امیدوارم تصمیمشان کارشناسی باشد. دوستان نکات کارشناسی 
را مطرح می کردند و فکر می کنم رأیی که می دهند به کاروان 

کشورهای اسلامی لطمه ای نزند. 
 بحث های مالی 

 دبیر در پاسخ به این سوال که آیا بحث های مالی زمان انتخابات 
را تغییر می دهد، افزود: بلاخره اینها از اختیارات مجمع است. یک 
چیز را یادمان نرود آن هم اینکه اولویت دولت، دستگاه ورزش و 

فدراسیون ها، المپیک است. با دید المپیک که جلو برویم و در این 
صورت می توانیم موفق باشیم. فدراسیون ها باید المپیکی محور 
باشند. مسابقات جهانی هم پس از المپیک است. برای خیلی از 

رشته ها هم این مسابقات مهم است و باید آنها را لحاظ کنیم. 
 بودجه 

وی در پاسخ به این سوال که چکش کاری های فدراسیون کشتی 
انجام شد، ادامه داد: کلی بگویم دولت و سازمان برنامه بودجه هنوز 
بودجه را ابلاغ نکردند و ما منتظریم ابلاغ شود. یک نکته را همیشه 
می گویم حدودا 8۰ درصد فعالیت های ما تا شهریور است. اردوها 
و همه چیز قبل از آن است. تا همین حالا تنها 4 مسابقه بین المللی 
در ایران برگزار کردیم. ۱2 تیم اعزام کردیم اما هنوز بودجه ابلاغ 
نشده است. رئیس فدراسیون کشتی در ادامه گفت: هنوز مبلغ 

ابلاغ نشده و باید ببینیم هیات اجرایی چه کرده است. 
 ثبت نام؟

دبیر در پاسخ به این سوال که نظرتان در خصوص نبودن 
»صالحی امیری« در انتخابات چیست، تصریح کرد: باید از 
خودشان سوال کنید. من که نمی توانم جای او پاسخ دهم. وی در 
پاسخ به این سوال که آیا برای انتخابات کمیته ثبت نام می کند، 
گفت: تا این لحظه که هیچ تصمیمی ندارم. کشتی برای من 

اولویت است. 

حمله دوباره »دبیر« به هیات اجرایی 
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دیدگــــــاه
سرنوشت محتوم تیم ملی 

سرنوشت محتومی در انتظار شاگردان »اسکوچیچ« خواهد 
بود، چون برای حضور در معتبرترین تورنمنت فوتبال جهان 
باید به بهترین شکل ممکن آماده شد تا در پایان بازی ها شاهد 
آبروریزی نباشیم و یقینا شرمساری فایده ای نخواهد داشت. 
نمایش آبرومندانه در جام جهانی مستلزم شناخت و آگاهی 
دقیق دارد تا براساس آن برنامه ریزی مدونی کرد و با اجرای 
برنامه ها به آمادگی مطلوبی رسید. تیم ملی برای رسیدن به 
سطح کیفی مطلوب نیاز به برگزاری دیدارهای تدارکاتی مناسب 
است؛ اما در ابعاد سیاسی، فرهنگی، مدیریتی، تشکیلاتی و مالی 
با مشکلات زیادی روبه رو بوده و این موارد عوامل بازدارنده در 
تدارک موفق است. معضلات و نواقص افزایش یافته و امکان 
رسیدن به کیفیت مطلوب وجود ندارد. تیمی که تنها دیدار 
با کانادا را مسجل می دید احتمال لغو این مسابقه را هم در 
مقابل می بیند. پیش از قرعه کشی اقدامی برای برگزاری دیدار 
تدارکاتی انجام نشده بود و پس از مشخص شدن تیم های 
همگروه نیز گام لازم برای انتخاب حریفان انجام نشد. دلیل آن 
هم پربودن برنامه بیشتر تیم های خوب دنیا در کنار مشکلاتی 
است که تیم ملی برای انتخاب حریفان مدنظرش دارد. تیم های 
انگلیس، آمریکا و یکی از 3 تیم اسکاتلند، ولز و اوکراین که با آنها 
در قطر دیدار خواهیم کرد کاملا با برنامه پیش می روند و دیگر 
تیم های صعود کرده هم در حال اجرای برنامه های خود هستند. 
با چنین وضعیتی نباید به مردم وعده داد و آنها را امیدوار کرد 
چون وضعیت خوبی نداریم. مردم فریب نمی شود چون آنها با 
دیدن شرایط تیم کشورشان و بازی های جام جهانی به طور کامل 
در جریان امور قرار خواهند گرفت. انگلیسی که یکی از مدعیان 
فتح جام جهانی خواهد بود و تیمی بسیار غنی است که در فرم 
جهانی خوبی بازی خواهد کرد. آمریکا با تیم جام جهانی ۱۹۹8 
فرانسه متفاوت است و لژیونرهای بسیار خوبی در اختیار دارد 
که در تیم های مطرح دنیا بازی می کنند. هر کدام از تیم های 
اوکراین، اسکاتلند و ولز هم رقیب خطرناکی است، چون سطح 
فوتبال اروپا به هم نزدیک شده و از آسیا فاصله گرفته است. 
بنابراین با تیم های آماده بازی خواهیم داشت. با روندی که 
تیم ملی ایران آماده جام جهانی می شود اصلا شرایط برابری 
نداریم و بازی هایی انجام خواهیم داد که مایه آبروریزی می شود. 
نمایش آبرومندانه مستلزم تغییر رویکرد است که چنین عزمی 
در فدراسیون فوتبال دیده نمی شود. با این وضعیت ترکش های 
عدم مدیریت که از گذشته در فدراسیون وجود داشته و هنوز 
هم ادامه دارد بر پیکر تیم ملی می نشیند و رقبا به راحتی بر تیم 
»اسکو« غلبه خواهند کرد. در دو دوره قبلی جام جهانی کارلوس 
کی روش مبنا را بر اصول دفاعی گذاشته بود و چون فرصت 
داشت توانستیم بازی های بدی ارائه نکنیم و حتی در جام جهانی 
2۰۱8 روسیه کمی بخت صعود هم داشتیم و نتوانستیم استفاده 
کنیم. در این دوره اصول حمله و دفاع را برای مقابله با تیم های 
حاضر در قطر نمی شناسیم. فاصله زیادی با فوتبال روز دنیا 
داریم و تنها کاری که انجام شده بزرگ نمایی صعود بوده است. 
اگر بهتر از این هم صعود می کردیم با این نوع آماده سازی اصلا 
موفق نخواهیم بود و امیدوارم با بهبود اوضاع جلوی آبروریزی 
گرفته شود. تیم فعلی »اسکو« تنها نفرات خوبی که دارد. مهدی 
طارمی، سردار آزمون، علیرضا جهانبخش و تا حدودی سامان 
للهیار صیادمنش بازیکنان خوبی هستند. دیگر  قدوس و ا
ملی پوشان با فوتبال روز دنیا فاصله دارند و شاید برخی از آنها تا 
زمان برگزاری مسابقات کمی بهتر شوند ولی در اندازه تیمی که 

بتواند در جام جهانی بدرخشد نیستیم. 

فارس: محمد علیپور در مورد دلیل استعفایش از هیات مدیره 
پرسپولیس اظهارداشت: به دلیل اینکه قانون اجازه نمی دهد 
همزمان رئیس فدراسیون و عضو هیات مدیره شرکت های دولتی 
باشم و همچنین تعارض منافع استعفا دادم. وی در مورد اینکه 
مشکلاتی بین اعضای هیات مدیره به دلیل مسائل مالی به وجود 
آمد، گفت: اصلا هیچ وقت مشکلی بین اعضا وجود نداشت. نزیک 
2 سال در پرسپولیس بودم همیشه با همفکری و مشورت کارها 
را انجام می دادیم. عضو هیات اجرایی کمیته ملی المپیک در 
مورد خرید بازیکنان خارجی که دچار مشکل شدند، ادامه داد: 
این را باید از کادرفنی بپرسید. علیپور در خصوص اینکه شما 
در هیات مدیره این نفرات را تایید می کردید یا خیر، عنوان کرد: 
هرچیزی که کادرفنی درخواست می کرد و مدیرعامل به جلسه 

می آورد، بحث می کردیم و به توافق می رسیدیم. 

فوتــــبالداخلی

مسعوداقبالی
 کارشناس فوتبال 

 

سرمربی تیم فوتبال رئال مادرید می گوید که تیمش 
در حال حاضر تنها روی مصاف با لیورپول در فینال 
لیگ قهرمانان اروپا تمرکز دارد. کارلو آنچلوتی افزود: تیم 
در وضعیت خوبی است. مارسلو دچار مصدومیت جزئی شده 
اما مابقی بازیکنان ریکاوری شان را به پایان برده اند. دیوید 
آلابا هم در وضعیت خوبی است. به نظرم مادریدی ها به این 
تیم افتخار می کنند. ما از هر لحظه خود لذت می بریم و جو 
موجود در تیم شگفت انگیز است. وی همچنین درباره کیلیان 
امباپه که با پشت  کردن به رئال مادرید در آخرین لحظه، 
قراردادش را با پاری سن ژرمن تمدید کرد، اظهارداشت: 

می دانیم که باید به چه چیزی )فینال لیگ قهرمانان اروپا( 
فکر کنیم. واضح است که ما نباید در مورد بازیکنان تیم های 
دیگر صحبت کنیم. ما تنها به فینال لیگ قهرمانان فکر 
می کنیم. سرمربی ایتالیایی رئال مادرید در ادامه در پاسخ 
به این پرسش که »لالیگا یا لیگ قهرمانان اروپا، کدام 
دشوارتر است؟«، خاطرنشان کرد: هر 2 دشوار هستند و 
2 رقابت متفاوتی هستند. در لیگ قهرمانان اروپا اما حق 
اشتباه کردن ندارید. باشگاه های زیادی در اروپا هستند که 
هدف شان قهرمانی در لیگ قهرمانان است. حقیقت این است 
که پنجمین حضورمان در فینال این رقابت ها را در سال های 

اخیر تجربه می کنیم که این موفقیت بزرگی است. کارلتو 
صحبت های خود را این طور ادامه داد: بسیاری از بازیکنان ما 
پنجمین حضورشان در فینال را تجربه می کنند، این در حالی 
است که این دومین تجربه حضور من در فینال لیگ قهرمانان 
اروپاست )باخنده(. بنابراین باید از آنها بپرسم که چطور 
برای این بازی باید آماده بشویم. نباید چیزی به بازیکنانم 
بگویم چون آنها خودشان به بازی در چنین مسابقاتی عادت 
دارند. آنچلوتی 62 ساله در پایان گفت: دوستانم )دوستان 
میلانی ام( که تیم شان ۷ قهرمانی در لیگ قهرمانان دارد، به 
من می گویند که لیورپول را در فینال شکست بده، چون 
نمی خواهند لیورپول جامی دیگر ببرد و از حیث تعداد 
قهرمانی در لیگ قهرمانان با آنها برابر شوند )لیورپول تاکنون 
6 بار فاتح لیگ قهرمانان شده است(، به همین خاطر انگیزه 

مضاعفی دارم. 

کارلو آنچلوتی: 

دوستانم درخواست شکست »لیورپول« را دارند

آرمان ملی: در حالی که زمان زیادی تا 
آغاز جام جهانی قطر باقی نمانده است، علاوه 
بر شرایط نامعلوم برنامه و اردوی تدارکاتی 
تیم ملی، وضعیت دستیاران »اسکو« نیز 
در ابهام قرار دارد این موضوع باعث شده 
»هاشمیان« و »باقری« لب به انتقاد باز کنند. 

 اعتراض هاشمیان
وحید هاشمیان؛ مربی تیم ملی در خصوص 
عدم تمدید قرارداد کادرفنی تیم فوتبال 
کشورمان گفت: به جز آقای اسکوچیچ، قرارداد 
تمام مربیان تمام شده است. پیش از سفر 
کره جنوبی آقای اسکوچیچ به فدراسیون 
فوتبال ایمیل زد که تکلیف قرارداد، حقوق 
و مزایای کادرفنی تیم ملی مشخص شود و 
اعلام کرد با توجه به رو به اتمام بودن قرارداد 
مربیان، برای ادامه قرارداد مذاکره شود. پس از 
پایان قرارداد پیغامی برای مسئولان فرستادم 
که تکلیف قرارداد مشخص شود. از قرارداد 
قبلی هم ۹ ماه هیچ حقوقی پرداخت نشده 
بود، جوابی دریافت نکردم و هنوز خبری به 
ما نداده اند و پس از مدت ها، 2 ماه ونیم یا 3 ماه 
از حقوق بنده را واریز کردند، این در حالی 
است که 2۱ فروردین ماه هم آقای اسکوچیچ 
به آقای رضاییان که عضو هیات رئیسه است، 
گفته بود قرارداد کادرفنی قبلی باید تمدید 
شود و شاید چند نفر هم به کادرفنی اضافه 
شوند که بازهم خبری نشد. از آقای اسکوچیچ 
موضوع را پیگیری کردم و از آقای استیلی هم 

در مورد پرداخت قراردادهای قبلی و قرارداد 
جدید سوال کردم و آقای استیلی گفت که 
اسکوچیچ هنوز لیستی نداده است. در حالی که 
آقای اسکوچیچ تایید کرده بودند که کادرفنی 
قدیم حفظ و 2 نفر هم اضافه شود، بعداز 
این موضوع آقای اسکوچیچ دوباره اسامی را 
فرستادند که بهتر متوجه شوند. شما فوتبال 
ایران را دنبال می کنید و قطعا رقم قرارداد 
مربیان لیگ برتری هم به گوش تان رسیده 
است. خیلی از مربیان قراردادهای ۱۰ و ۱5 و 
2۰ میلیاردی دارند و دستیارانی هم هستند 
که قرارداد 4 و 5 میلیاردی با باشگاه ها دارند. 
این اعداد را تقسیم بر تعداد ماه نکنید، بلکه 
مجموع آن رقم را در نظر بگیرید. کار ما هم 
در تیم ملی، مثل مربیان لیگ برتری از صبح 
تا شب است و معمولا از ساعت ۹ در مرکز 
ملی فوتبال مشغول کار هستیم و تا عصر، 
بازی های داخلی و خارجی را آنالیز می کنیم، 
لیگ را زیرنظر می گیریم، بازی لژیونرها را 
رصد می کنیم و کار تمام وقت داریم. باید 
بگویم که همیشه آدمی حرفه ای هستم که 
در زمان بازیکنی هم نظم و انضباط برای من 
مطرح بوده است. در سال 2۰۰8 که به عنوان 
بازیکن در بوندسلیگا بودم، مدرک B اروپا را 
گرفتم و بعضی مواقع که تمرین نداشتیم یا 
تمرین سبک بود، در تیم های پایه »بوخوم« 
به مربیان کمک می کردم. سال 2۰۱۱ هم که 
در پرسپولیس بودم، در کلاس های مربیگری 

شرکت می کردم و مدرک A اروپا را گرفتم. 
پس از آن در تیم های پایه و لیگ پنج آلمان 
کار و سلسله مراتب را طی کردم و سال 2۰۱4 
از دست هانسی فیلیک مدرک پرولایسنس 
گرفتم و پس از آن در تیم های پایه هامبورگ 
مشغول مربیگری شدم و الان هم در تیم ملی 
آقایان در مورد من  کار می کنم. برخی 
صحبت می کنند، در حالی که از سابقه ام  خبر 
ندارند، حالا درباره دوران بازیکنی ام چیزی 
نمی گویم که در بزرگ ترین تیم ها و زیرنظر 
بزرگ ترین مربیان کار کرده ام. اگر خودتان 
این سلسله مراتب را طی نکردید، درباره من 
هم صحبت نکنید. آینده فوتبال ایران را تاریک 
می بینم، چون اخلاق و اصول حرفه ای رو 
به نابودی است. وقتی افراد سالم و سلامتی 
مانند آقایان محمد مایلی کهن، حسین فرکی، 
محمد دادکان، حمید علیدوستی و محمد 
خاکپورها کنار گود هستند، جای تعجب 

ندارد؟ 
 صحبت های کریم 

کریم باقري هم از وضعیت فدراسیون، 
عدم پرداخت مطالبات ناراضی است. وی 
گفت: بحث ناراحتي نیست. آقاي اسکوچیچ 
از من خواست که با تیم ملي همکاري کنم 
و این همکاري در فدراسیون قبلي هم ایجاد 
شد. حالا بحث نهادهاي نظارتي مطرح شده 
است، اما نمي دانم چرا تا 2ماه پیش از این 
خبرها نبود. نمي دانم برخي دوستان چه 

عجله اي دارند که من باید خیلي زود تصمیم 
خودم را بگیرم. وقتي فدراسیون هنوز با ما 
تسویه حساب نکرده است، چطور باید از 
عقد قرارداد حرف بزنیم؟! متاسفانه برخي 
دوستان مي خواهند شیطنت کنند تا به منافع 
شخصي شان برسند. تا زماني که با ما تسویه 
حساب نکنند نمي توانند از قرارداد بستن 
صحبت کنند و بگویند که آیا مي خواهم 
بمانم یا بروم. این صحبت ها حرفه اي نیست 
و نمي دانم برخي دوستان دنبال چه چیزي 
هستند. همه مي دانند اولویت من پرسپولیس 
است و یک فصل دیگر هم با این تیم قرارداد 
دارم. من مشکلي در پرسپولیس ندارم و بودن 
در این تیم بزرگ برایم افتخار است. در ضمن 
منتي هم سر هیچ کس نمي گذارم. من در 
پرسپولیس راحت هستم و دوستانم در این 
تیم هستند. اگر یحیي گل محمدي صلاح 
بداند در خدمت تیم هستم و اگر هم اتفاقي 
غیر از این افتاد؛ جدا مي شوم. فعالیت در 
تیم ملي هم برایم من افتخار است، ولي همه 
مي دانند که اولویت من پرسپولیس است. 
آیا مربیان باشگاهي و ملي در جاهاي دیگر 
مجاني کار مي کنند؟! همه جا عرف است 
که بازیکن یا مربي قرارداد امضا مي کند و 
براساس آن قرارداد دستمزدش را مي گیرد. 
آیا من از فدراسیون و تیم ملي خواستم که 
به کریم باقري پیشنهاد همکاري بدهند؟ 
آنهایي که قرارداد من یا دیگر اعضاي کادرفني 
را رسانه اي کردند. این کار واقعا درست نیست. 
مگر من دزدي کردم که اینگونه حاشیه 
درست مي کنند؟ برخي مي خواهند مرا به 
حاشیه ببرند، ولي سنگ آنها به جاي دیگري 
مي خورد. من دنبال حاشیه نیستم و در 
پرسپولیس کارم را انجام مي دادم که تیم ملي 

پیشنهاد داد و من هم قبول کردم. 
 موضع متناقض فدراسیون

در صحبت های  هاشمیان  حالی که  در 
خود به این مساله اشاره کرده که سرمربی 
مربیان  قرارداد  تمدید  تیم ملی خواستار 
تیم ملی است، سخنگوی فدراسیون فوتبال 
تصمیم عجیب هیات رئیسه را به سرمربی 
مربوط می داند! احسان اصولی در گفت وگو 
با برنامه »تهران ورزشي« »رادیوتهران« در 
مورد اینکه کریم باقري و مهرداد خانبان از بین 
تیم ملی و پرسپولیس یکي را انتخاب کنند، 
بیان کرد: بحث باقري و خانبان تصمیمي 
است که سرمربي گرفته است و همچین طبق 
آیین نامه ها و ضوابط حاکم باید این 2 مربي 
یک تیم )تیم ملی یا پرسپولیس( را انتخاب 
کنند. موضوع هم در سطح سرپرست تیم ملي 
در حال پیگیري است. ما هم از مذاکرات انجام 

شده مطلع هستیم. 

لئوناردو پادوانی در پنجم اسفندماه سال 
۱3۹6 در برخورد با آرمین سهرابیان دچار 
مصدومیت شدید شد. چند روز بعداز این 
حادثه مشخص شد مدافع برزیلی دچار 
ضایعه نخاعی شده و باید بقیه عمرش را 
روی ویلچر بنشیند. وی بعداز عمل جراحی 
و چندماه بستری در بیمارستان، راهی 
کشورش برزیل شد. وی پاسخگوی سوالات 

بود. 
 از قهرمانی آبی پوشان چه حسی 

دارید؟
من بازی ها را دنبال نکرده ام بنابراین 
نظردادن سخت است؛ اما خوشحالم که 

باشگاه قهرمان شد. 
 به جشن قهرمانی استقلال دعوت 

شدید؟
خیر کسی مرا به جشن قهرمانی استقلال 

دعوت نکرد. 
 از آرمین سهرابیان بابت آن برخورد 

ناراحت هستید؟
من هیچ کینه و عصبانیتی از آرمین 
سهرابیان ندارم و بدون هیچ مشکلی با او 

صحبت می کنم. 
 هواداران استقلال علاقه زیادی به 
شما دارند و از بابت مساله سلامتی ات 

ناراحت هستند. 
من ارتباط بسیار محکمی با هواداران 
استقلال دارم، اتفاقی که برای من افتاد تا 
سالیان سال در ذهن بسیاری از مردم باقی 

خواهد ماند. 

گفـــتوگـــو

 واکنش »داورزنی«  
به بازنشستگی   اش و دوپینگ

تسنیم: محمدرضا داورزنی، رئیس فدراسیون 
والیبال در حاشیه مجمع فوق العاده کمیته ملی 
المپیک در مورد شایعه بازنشستگی اش گفت: 
ادامه حضور من در فدراسیون والیبال نیاز به 
مجوز دولت دارد و این اقدام را وزارت ورزش 
انجام خواهد داد. این اقدام در حال انجام است تا 
دوره چهارساله من در فدراسیون ادامه پیدا کند. 
در نهایت هر تصمیمی وزارتخانه بگیرد، تابع آن 
خواهم بود. داورزنی در مورد خبر دوپینگ یکی 
از ملی پوشان سابق تصریح کرد: در جریان لیگ 
سال گذشته نمونه ای از یکی از بازیکنان اخذشد 
و طبق گزارش وادا نتیجه اولیه آن مثبت اعلام 
شده است. این قضیه فرآیند خود را طی خواهد 
کرد و نمونه B نیز مورد آزمایش قرار خواهد 
گرفت تا زمان قطعی شدن آن باید منتظر ماند 
تا فدراسیون خودش قضیه را دنبال کند. وی 
ادامه داد: همه ما در مورد هر اقدامی در زمینه 
دوپینگ مخالف هستیم. اتفاقاتی می افتد و 
بازیکنان از داروهای ممنوعه استفاده می کنند 
که در رشته های گروهی کمتر این اتفاق می افتد 
ولی فدراسیون این موارد را به شدت دنبال و 
کنترل می کند تا هم بازیکنان و هم مسابقات 
در سلامت کامل باشند. داورزنی ادامه داد: 
من به شدت از این موضوع ناراحت هستم و آن 
را دنبال می کنم تا اقدامات قانونی آن را انجام 
دهیم. خوشبختانه در بین ملی پوشان والیبال 
چنین اتفاقی نیفتاده است. در لیگ برتر و لیگ 
دسته یک با این موضوع مواجه شده ایم ولی در 
نهایت به این نتیجه رسیده ایم که بازیکنان در 
جریان بدنسازی از مکمل های غیرمجاز استفاده 
کرده اند. او اظهارداشت: بازیکنان ملی پوش و 
باتجربه ما که سرمایه ملی به حساب می آیند، 
آنقدر باهوش و مراقب سلامت خود هستند که به 
این موارد توجه دارند و به سمت استفاده از این 

داروها نخواهند رفت.

خارجازمستطیلسبز

لئوناردو پادوانی:
 به جشن قهرمانی 

 »استقلال« 
دعوت نشدم! 

خــــبر
 واکنش »علی مرادی« 

به مهاجرت دختر وزنه بردار
علی مرادی؛ رئیس فدراسیون وزنه برداری 
در پاسخ به این سوال که در موضوع یکتا جمالی 
موضوع سوءمدیریت و توبیخ پیش آمده است؟ 
گفت: من به این موضوع ها بر نمی گردم چون 
حاشیه ای است. دخترهایی که هستند عضو 
خانواده ما هستند. اگر هم چیزی هم هست 
باید تذکر داد و اگر نیاز به حمایت است باید 
انجام دهیم. تشویق و تنبیه کجاست. در خانواده 
خصوصی اگر پدر تذکر ندهد وظایفش را انجام 
نداده است. ما نایب رئیس داریم که در بخش زنان 
کار می کند. نایب رئیس استان ها هم همین شکل 
است. وی ادامه داد: ما تیم هایی را در موارد زیادی 
با نفرات زیاد حتی به آمریکا اعزام کرده بودیم. 
رفتند و آمدند و بدون هیچگونه تنشی. کسی 
نمی تواند بدون برنامه ریزی از قبل این کارها را 
کرده باشد. یا کسی که مصاحبه کرده و می گوید 
که او را از آلمان برده، پس برنامه ریزی داشته اند 
و سیستم سامان دهی برای این موضوعات 
مهیا کرده اند. احساس من این است که یک 
شبکه قاچاق انسان اینها را مدیریت می کند. 
سیستم، سازماندهی شده است. وی افزود: شما 
نمی توانید، مگر ساده لوحی کنید. امکان ندارد 
جوان ۱۷ ساله شب بخوابد صبح تصمیم دیگری 
بگیرد. اتفاق خاص این بود که آنقدر تودار بوده 
که هیچ کس مطلع نشده است. در واقع شرایطی 

را به وجود آورده که کسی نفهمیده است. 

وقتی سکوت »هاشمیان« هم شکسته می شود 

»اسکوچیچ« همه مربیان را می خواهد؛ فدراسیون نه! 

      تبریک
ایرج رخصتی مدیرعامل شرکت سهامی ذوب آهن، 
کرمی رئیس هیات مدیره باشگاه ذوب آهن، علیرضا 
احسانی، مدیرعامل باشگاه ذوب آهن، در هتل محل 
اقامت نساجی مازندران حضور پیدا کردند و با تقدیم گل، 

قهرمانی این تیم در جام حذفی را تبریک گفتند. 

             بازیکن آزاد
باشگاه بایرن مونیخ با انتشار بیانیه ای اعلام کرد با نصیر 
مزراوی مدافع مسلمان آژاکس را با قراردادی 4 ساله به 
خدمت گرفت. ستاره مسلمان به عنوان بازیکن آزاد راهی 
مونیخ شد و باشگاه آلمانی هزینه برای جذب این بازیکن 

پرداخت نکرد. 

                      توپ فینال 
فینال رقابت های لیگ قهرمانان اروپا، روز شنبه هفته 
آینده، هفتم خرداد میان تیم های لیورپول و رئال مادرید 
برگزار می شود. شرکت پوشاک و ملزومات ورزشی 
آدیداس، از توپ جدیدی که برای این بازی طراحی شده، 

رونمایی کرده است. 

ت
شــ

سنو
عک

 سران باشگاه پاری سن ژرمن در پی موفقیت خود در 
تمدید قرارداد کیلیان امباپه قصد دارند تغییراتی در کادرفنی 
این تیم هم به وجود بیاوردند. در ابتدا از زین الدین زیدان 
به عنوان اصلی ترین گزینه جانشینی این مربی آرژانتینی یاد 
شد اما رسانه های فرانسوی گزارش داده اند که سرمربی پیشین 
رئال مادرید برنامه ای برای حضور روی نیمکت PSG ندارد و 
قصد دارد منتظر بماند تا پس از جام جهانی 2۰22 قطر جانشین 
دیدیه دشان در تیم ملی فرانسه شود. حالا مدیران این باشگاه 
فرانسوی به دنبال استخدام پپ گواردیولا هستند. طبق این 
گزارش PSG در فکر حفظ مائوریسیوپوچتینو برای فصل آینده 
است و تابستان آینده وقتی قرارداد گواردیولا با منچسترسیتی 
به پایان می رسد، سراغ به خدمت گرفتن این مربی اسپانیایی 
خواهد رفت. گواردیولای 5۱ ساله که در کارنامه حرفه ای اش 
مربیگری تیم های بارسلونا و بایرن مونیخ هم دیده می شود، 
از سال 2۰۱6 هدایت منچسترسیتی را برعهده دارد و تاکنون 

موفق شده چهار قهرمانی در 
لیگ برتر، یک قهرمانی در 

انگلیس،  جام حذفی 
4 قهرمانی در جام 
اتحادیه انگلیس و 
دو قهرمانی در جام 
را  انگلیس  خیریه 
به  تیم  این  برای 

ارمغان بیاورد.
 

بیــنالمــلل


